

## Elevrådsmøde marts 2025

1.	<p>Til stede</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Lærer Karina</li><li>• 4.a: Emma og Mikkel</li><li>• 5.a: Felix og Silje</li><li>• 6.a: Mathias og Alberthe</li><li>• 7.x: Oscar og Alberte</li><li>• 7.y: Iben og Mina</li><li>• 8.x: Elias Bom</li><li>• 8.y: Marie Johanne</li><li>• 9.x: Ida</li><li>• 9.y: Liva og Julia</li></ul>
2.	<p>Nyt fra skolebestyrelsen</p> <p>Ønsker til skolegården:</p> <p>Bestyrelsen vil gerne have forslag til forbedringer af skolegårdsmiljøerne fra elevrådet i forhold til fondsansøgninger.</p> <p>Skolebestyrelsen kan også ansøge om midler til 1-2 mooncars til mellemtrinnet hvis det ønskes.</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• 9.y: Der har ikke været snak i klassen</li><li>• 9.x: Der har ikke været snak i klassen</li><li>• 8.y: Græsområde med hængekøjer, flere bolde, teqball, nye mål/multibane så bolden ikke ryger ud, når man spiller, fjerne væggene, flere borde/bænke så man også kan slappe af, få ordnet asfalten især ved basket, flere afslapningssteder</li><li>• 8.x: Asfalt repareres, hængekøjer, pannabane</li><li>• 7.y: Der har ikke været snak i klassen</li><li>• 7.x: Ingen ønsker</li><li>• 6.a: En mandsgynger</li><li>• 5.a: Ny asfalt på fodboldbanen, tarzanbane, basketkurv ved indgang C, skaterrampe, gyngesæt til en person, optegnelse af asfaltbane, lille mur bag mål på asfaltbane, hængekøje, vippe til 2/4, basketkurv repareret ud for fysik</li><li>• 4.a: Papirautomat ønskes i stedet for lufttørrer på mellemtrinnet, nye net på multibanen, basket kurv ud for fysik repareres, borde-bænke-sæt på sporteren og ved bussen</li></ul> <p>Generelt var der ønske om flere borde-bænkesæt på elevrådsmødet</p>
3.	<p>Nyt fra ungebyråd</p> <p>Hvordan gik paneldebatten?</p> <p>Gamle mennesker snakkede om sociale medier</p> <p>Anemone og Elias kom med deres bud hvad det kunne bruges til.</p> <p>Nyt fra møde 5/3</p>

	<p>Kort møde og det var kun Nymarken og Munkebo der mødte op - så lidt skidt denne gang. Kent Valsøe manglede</p>
4.	<p>Toilet på udskoling</p> <p>Hvor stor er behovet for boks med bind, tampon mm.? Tag gerne en snak med din klasse inden mødet. Lærerne foreslår at bind mm. står i udskolingens forberedelse. Elevrådet er med på at det står i udskolingens forberedelse og de kan spørge efter det. Der ønskes grønne tampax grønne samt bind og trusseindlæg</p>
5.	<p>Stillerum</p> <p>Ida og Liva fortalte om regler og idéer fra planlægningsgruppen. 2 grønne vægge, spil, blomster og lyskæder</p> <p>Hvad skal rummet indeholde fra elevrådet?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Billeder af elevrådet</li> <li>• Månedens nyheder – sidste referat</li> <li>• Postkasse med idéer til elevrådet</li> <li>• Hvad har elevrådet opnået: (evt. som diplom) <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Koldtvandshane</li> <li>○ Input til emneuger</li> <li>○ Mad</li> <li>○ Turneringer</li> <li>○ Stillerum</li> <li>○ Reparationer i skolegården</li> <li>○ Hems på mellemtrinnet</li> </ul> </li> </ul>
6.	<p>Evaluerings af trivselsmødet fredag den 21/3</p> <p>Godt møde - mange fortalte efterfølgende om oplevelser i klassen Bedste møde vi har haft Meget positivt</p> <p>Næste trivselsmøde i maj 2025 Ny gruppe, da 9. årgang snart afslutter på Nymarken Planlægningsgruppe: Iben 7.y, Alberte 7.x, Alberthe 6.a, Mahmood 8.y, Anemone 8.x, Mathias 6.a Tema til næste møde: Ensomhed og mobning</p>
7.	<p>Nyt fra klasserne</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Der er ønske om musical og galla fra enkelte elever i elevrådet <ul style="list-style-type: none"> <li>○ Tag en snak med din klasse om hvordan og hvorledes det kan foregå</li> </ul> </li> </ul>

	<ul style="list-style-type: none"><li>• Skolehåndbold mod andre skoler i kommunen for de eleverne der har lyst<ul style="list-style-type: none"><li>○ Alberte og Iben fra 7. årgang kommer med forslag til næste møde</li></ul></li></ul>
8.	Evt.  Forslag til dato til rundbold 6. - 9. klasse Fredag den 11. april kl. 12.00-13.30